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	課程名稱(中文)
	哲學史(二)

	課程名稱(英文)
	History of Philosophy II

	授  課  教  師
	Kevin Kimble
	修　別
	X□必修　□必選　□專選

	課          碼
	1251912
	學分數
	2

	課  程  概  述
	This course surveys the work of the key western philosophical figures beginning from the modern period and down through the 20th century. Our focus will be the particular philosophical contribution of these thinkers in 4 areas: (1) theory of knowledge and philosophical methodology; (2) metaphysics; (3) ethics and political theory; and (4) philosophy of religion.


	學  習  目  標
	The goal of this course is to help students gain a basic understanding of the major views of these philosophers in their historical contexts, as well as to cultivate an appreciation of the development of important philosophical themes running through these periods.


	課  程  進  度
	Modern rationalists: 5 weeks

Modern Empiricists: 6 weeks

Kant - Mill: 5 weeks

Pierce - Wittgenstein: 2 weeks


	教  科  書  及
參  考  書  目
	William Lawhead. The Voyage of Discovery: A Historical Introduction to Philosophy. 3rd Edition. Wadsworth 2007.
（請尊重智慧財產權，不得非法影印教師指定之教科書籍）

	成績評量方式
	Two exams, periodic quizzes, class participation


	課  程  核  心
能  力

（可複選）
	X□ 1. 具備哲學基本知識，以及理解哲學基本問題、概念與重要學說。
X□ 2. 具備邏輯推理、概念分析、反思批判、另類思維、閱讀哲學經典與清楚表達複雜觀念之能力，避免獨斷或謬誤。
X□ 3. 認識哲學之功能與價值。
□ 4. 具有文化素養與關懷，對於哲學如何改變人類及影響歷史發展，有初步的認識。

	備          註
	選修課程請勾選隸屬領域：X□經典哲學家與哲學史□形上學□知識論□倫理學與法政哲學□心靈與語言哲學□科學史與科學哲學□數理邏輯與哲學邏輯


請尊重智慧財產權，不得非法影印教師指定之教科書籍


